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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:2815 Tulltjänstemännens rätt att bära tjänstevapen

I en rapport från Noa (polisens nationella operativa avdelning) granskas den 
storskaliga narkotikasmugglingen till Sverige. Årligen smugglas det in 100 till 
150 ton narkotika, merparten via godstrafik över Öresundsbron. Enligt Noa 
omsätter verksamheten 10–12 miljarder kronor per år.

Det är uppenbart att mäktiga kriminella ligger bakom och att de är beredda att 
göra precis vad som helst för att försvara sina inkomster. Att smugglingen 
tillåts ske i så stor skala är ett tecken på att Sverige har för få tulltjänstemän och 
att dessa har otillräckliga befogenheter. En tydlig och utökad möjlighet att bära 
tjänstevapen skulle ge tulltjänstemännen ett bättre skydd och trygghet i deras 
arbete med att bekämpa den organiserade kriminaliteten vid Sveriges gränser. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att tulltjänstemän ska kunna försvara 
sig mot beväpnade angripare? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-12
Besvaras senast
2021-05-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


